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Møteprotokoll 
Hva: AK styremøte nr. 1, 2022 - 2024 
Avholdt: Microsoft teams møte kl. 20:00-21:30, torsdag 30.06.2022 
Til stede: Tonje Norheim Tangerud, Ola Evjen, Roar Karlsen, Dagfinn Neteland og Unni 
Elisabeth Forshaug 
Forfall: Nora Sofie Dietrichson Bruun 
Fra admin.: Claus Johan Ryste og Mari Hagvaag Sem 
Kopi: Skistyret og NSF Administrasjon 
Referent: Mari Hagvaag Seim 
 
Sak 1 2022 - 2024   Godkjenne innkalling 
Innkalling godkjennes. 
 
Sak 2 2022 – 2024  Godkjenne referat 
Referat styremøte nr. 12 godkjennes. 
 
Sak 3 2022 – 2024  Konstituering av nytt AK 
Nytt AK ble konstituert på møte. Samtlige medlemmer og administrasjon ga en kort 
presentasjon; litt om bakgrunn og hvilken rolle man har i AK.  
 
Sak 4 2022 – 2024  Sportslig status og planer 
Lagene går i sommerferie nå etter 7 ukers barmarksperiode. EC herrer trener litt lengre og er 
på Juvass. Trenerteam er ferdigstilt for alle lag for ny sesong. Det er arrangert første 
jentesamling i regi av NSF alpint. 
 
Sak 5 2022 – 2024  Administrativ status 
Oppfølging av sponsoravtaler og ferdigstilling før ferien. Ny markedssjef (kommersiell leder) 
starter 1 september, Marius Risan. 
 
Sak 6 2022 – 2024  Økonomi status 
Gjennomgang av mai rapport mot revidert budsjett. Ingen rapportering til skistyret. Ingen 
store endringer per mai.  
 
Sak 7 2022 – 2024  Møteplan høst 2022 
AK og administrasjon gikk igjennom møteplan for høsten. Møter er lagt opp i forkant av 
skistyremøtene som er satt opp. 
 
Neste møte 25 august klokken 19.30, Teams. 
 
Sak 8 2022 – 2024  Eventuelt 
Tonje informerte om besøk av Atle Skårdal i Sogndal. Han besøkte anlegget der (han jobber i 
anleggsavdelingen deltid i NSF) og tilbakemeldingene er positive. De ønsker slike besøk igjen.  


